

NIGHTS WITH EDDIE



Discover your new favorite artist!

We're thrilled to welcome **Eddie to La Med Bar**, bringing fresh energy and amazing live performance to your **Tuesday - Sunday nights**.

Dates: **Tuesdays - Sundays** from 9pm till 1am

Location: **La Med Bar**

LIVE ENTERTAINMENT

Don't miss our live entertainment!

Kids: Bear Mascot shows, Clown shows and LED Shows

Adults: Tanoura Dance, Fire Show & Belly Dance

Location: **Beach Terrace every Friday and Saturday** from 7pm till 9Pm



LA MED RESTAURANT



We have launched a new menu at La Med - come explore it with us!

Enjoy delicious **Mediterranean-inspired favorites from the area**. Share fresh and tasty appetizers, or fill-up on pizza, pasta, and grilled dishes on our sunlit terrace. To accompany **flavorful meals and a relaxing ambiance**, choose from a selection of regional beers, wines, cocktails, and non-alcoholic drinks.

Opening Timings: **Daily** from 11am till 1am

DJ Nights

Sundays, Tuesdays, Wednesdays and Thursdays - RBG Bar: 8pm till 12am

Fridays and Saturdays - RBG Bar: 9pm till 12am

ВЕЧЕРА С ЭДДИ



Откройте для себя нового любимого артиста!

С радостью приглашаем вас на живые выступления Эдди в баре La Med — заряжайтесь энергией и наслаждайтесь невероятной атмосферой *со вторника по воскресенье*.

Дни выступлений: **вторник – воскресенье**
с 21:00 до 01:00

Локация: *бар La Med*

ЖИВЫЕ ШОУ НА СВЕЖЕМ ВОЗДУХЕ

Не пропустите наши вечерние развлечения!

Для детей: шоу с медвежонком, клоунами и светодиодными костюмами

Для взрослых: танец Танура, файр-шоу и восточные танцы

Место проведения: пляжная терраса, *Каждую пятницу и субботу* с 19:00 до 21:00



РЕСТОРАН LA MED



Мы обновили меню - приходите попробовать!

Вас ждут блюда средиземноморской кухни: лёгкие закуски, пицца, паста и блюда на гриле - **всё это на солнечной террасе с расслабляющей атмосферой.**

Дополните ужин бокалом вина, коктейлем или безалкогольным напитком на ваш вкус.

Часы работы: **ежедневно** с 11:00 до 01:00

DJ-ВЕЧЕРА В RBG BAR

Воскресенье, вторник, среда и четверг – с 20:00 до 00:00

Пятница и суббота – с 21:00 до 00:00

Локация: бар RBG